
         
 
    
           
         
 
                                                                                               Inowrocław, 4 sierpnia 2020 r. 
 
WIR-II.0003. 20 .2020 
        

              Pan 
              Damian Polak 
              Radny  Rady Miejskiej  
              Inowrocławia 

 
 

Odpowiadając na Pana interpelację złożoną 23 lipca br. w sprawie zgłoszenia 
przebudowy ulic: Pięknej, Kwiatowej i Spokojnej w naborze wniosków o dofinansowanie 
zadań w ramach Funduszu Dróg Samorządowych 2021 r. ogłoszonego przez Wojewodę 
Kujawsko-Pomorskiego informuję, że nie podaje Pan pełnych informacji o przyczynach 
rezygnacji z przebudowy tych ulic o czym informowaliśmy już publicznie. 

Niestety, ulice te nie spełniają kryteriów ogłoszonego konkursu. Jeżeli Wojewoda 
doprowadzi do zmiany kryteriów konkursowych, które pozwolą na pozytywne rozpatrzenie 
wniosków w sprawie takich ulic jak wymienione przez Pana, to z pewnością skorzystamy  
z tej możliwości. 

Przy okazji informuję Pana, że wspomniane ulice oczekują na przebudowę m. in. ze 
względu na opóźnienia spowodowane przez spółkę podległą rządowi, jaką jest PSG. Od wielu 
lat Spółka nie wykonywała zaplanowanej inwestycji – budowy sieci gazowej, wstrzymując w 
ten sposób wszelkie możliwości przebudowy tych ulic.  

                                                                           
 

 
                                                                         z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                                                                        Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 
 
 

                                                                       Ewa Witkowska 
 
 
Otrzymują: 

 
1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia; 
2. a/a  


